
 

 

 

Aanwezig: Karin (schoolleider), Wendy, Claudia, Francien, Tom (voorzitter), Yakup 

Afwezig: Bianca 

Notulen: Yakup 

Datum: 8 april 2024 

 

De notulen van de vorige keer (20-11-2023) zijn goedgekeurd. 

De MR vergadering van maandag 22 januari is niet doorgegaan, omdat er geen 

bijzonderheden te melden waren.  

 

Ouderinterventie/familie interventie (= familieklas) 

Er gaan geluiden rond rondom dit onderwerp, maar het is niet geheel duidelijk wat dit 
inhoudt. Wat is het doel hiervan? 
 
Dit traject is gecommuniceerd in de Hofbode in januari 2024. Dit traject had 
opstartproblemen, waarbij communicatie en het doel ervan meer verduidelijking nodig 
hadden. Dit traject wordt geëvalueerd in de komende periode. Ouders zijn gericht benaderd, 
voor 12 bijeenkomsten. 6 tot 8 ouders hebben zich vrijwillig aangemeld. 
Dit traject is een arrangement uit het samenwerkverband. Het traject wordt begeleid door 
een maatschappelijk werker en de interne begeleiders. Is bedoeld als toegevoegde waarde 
om de wereld van school, kind en ouders bij elkaar te brengen. Om zo samen, op school, de 
wereld van het kind beter te begrijpen (voor zowel de ouders als leerkrachten). 
Deze mogelijkheid moet als “kans” gezien te worden, i.p.v. “verplichting”. 
De families zijn qua doorlooptijd op de helft. 
 

Fruit op school 

Continuatie in komende jaren? Is het doel bereikt? 
 
Subsidie is/ was geldig voor 1x per schooljaar, voor 20 weken lang. Kinderen hebben in deze 
periode verschillende nieuwe fruit en groente ontdekt. Bijvoorbeeld bleekselderij, ananas en 
watermeloen. 
Volgende week is de laatste week. Daarna moeten kinderen zelf fruit of groente meenemen. 
De bedoeling is dat er op school 3x per week een “fruitdag” is. Dinsdag/ woensdag/ 
donderdag worden de “fruitdagen”. 
De intentie is om door te zetten voor het nieuwe schooljaar (2024/ 2025). Dit is afhankelijk 
van de subsidiemogelijkheid in het nieuwe schooljaar. 
We houden het vast! De bedoeling is dat er op school meer gezonde 10-uurtjes, traktaties, 
etc. komen. Hiervoor komen er richtlijnen om kinderen en ouders aan te moedigen. 
 

Kennismaking ouderraad 
Ouder MR-leden hebben op 25 april a.s. kennismaking gepland met de Oudervereniging 

 

  



 

Google reviews en mailaccount ouder MR 
Wendy licht dit toe. Er zijn stappen gezet. Item uit vorige vergadering. Op Google zijn er 
reviews over de school. Is gevoel van mensen, maar dit kan onterecht mensen afschrikken 
voor eventuele aanmeldingen. Actiepunt is dat er vanuit De Kinderhof een ‘neutrale’ 
Kinderhof KPOA mailaccount gekoppeld gaat worden voor Google, om zo te reageren op de 
reviews. Wendy zoekt dit verder uit. 
 
Er wordt een MRKinderhof [@] kpoa.nl account aangemaakt, en die wordt gekoppeld aan 
personeelsleden uit de MR. Op deze manier wordt de MR bereikbaar voor ouders die een 
mail willen sturen. De ouder MR-leden krijgen deze mails ook (doorgestuurd via de 
personeelsleden). 
 

Update nieuwbouw schoolgebouw 
Nieuwbouw zal in lijn zijn met de kernwaarden van De Kinderhof. Is nog in onderzoeksfase 
met o.a. vlekkenplan met andere partijen van het kindcentrum. De grove planning is dat het 
in 2028 afgerond is. 
De doelstelling is o.a. dat het nieuwe schoolgebouw bijdraagt aan de uitstraling van de wijk. 
 

Update GMR 
De Medezeggenschapsraden van SKOSS en KPOA zijn ook ‘gefuseerd’. Het kost tijd om als één 

geheel te werken (i.v.m. ervaringen van beide MR-groepen). Taken worden verdeeld onder 

verschillende aandachtsgebieden. 
 

ARBO 

Is een audit die elk 4 jaar uitgevoerd wordt. De te nemen maatregelen hebben aandacht 

vanuit De Kinderhof. Bijvoorbeeld: 

Parkeerveiligheid / melding bij de gemeente 
Stoeptegels zijn gerenoveerd. 

 

Formatie 24/25 
Karin licht dit toe. Het team heeft een studiedag gehad waarbij formatie over de klassen 
verdeeld zijn. 
Was een enorm uitzoek- en puzzelwerk waarbij balans gevonden is met leerkrachten, 
normjaartaak en de onderwijsbehoefte van kinderen. De juiste balans vinden tussen de 
benodigde zorg van kinderen, grootte van een groep en de bezetting was een uitdaging. 
Er is een concept klassenindelingen getoond en voorgelegd aan de MR. Deze indelingen 
worden verder uitgewerkt en gecommuniceerd naar de ouders. 
 
W.V.T.T.K. 
Passend onderwijs: behoefte voor passend onderwijs en ‘doorstroom’ mogelijkheden binnen 
de gemeente. Indien de doorstroommogelijkheden beperkt zijn, kan het ten koste gaan van 
normaal onderwijs. Dit onderwerp heeft blijvend aandacht van de schoolleiding en interne 
begeleiders. 
 
Volgende MR vergadering: 17 juni 2024 


